
Valtuustokysymys 27.9.2021

Limingan porttiin on noussut komea pyloni, joita olisi hyvä saada lisää jokaisen päätien
varrelle. Nämä on hienoja mainoksia Limingalle joita suuri määrä ohikulkijoita päivittäin
katselee.

Olen saanut yhteydenottoja alueen yrityksiltä ja esitän nyt suorat kysymykset.

Miksi Tupokseen ei ole noussut alueen yrityksiltä laskutettua pylonia?
Mikä on tällaisen viivästyksen syyt ja miten vältetään tällainen uskottavuus kysymys kunnan
osalta?
Mikä on se päivämäärä, jolloin pyloni on pystyssä valot päällä?
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